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Adresată: MINISTERULUI FINANȚELOR 

Domnului ministru Marcel-Ioan BOLOȘ 

 

Adresată: MINISTERULUI TRANSPORTURILOR ȘI INFRASTRUCTURII 

Domnului ministru Sorin Mihai GRINDEANU 

 

De către domnul senator: Maricel POPA 

Circumscripţia electorală: 24 Iași 

Grupul parlamentar: PSD 

Ședinţa Senatului din data de 19.03.2024 

Obiectul interpelării: Sume uriașe cheltuite de Consiliul Județean Iași și 
Aeroportul Internațional Iași pentru un log 

 
Domnilor miniștri, 

Risipa banului public continuă fără nicio jenă în capitala Molcovei. Dublul 

inculpat Costel Alexe, acuzat de instituțiile statului de luare de mită și abuz în 

serviciu, dar și acoliții săi din camarila politică penelistă locală își fac de cap. 

 

Recent au dat un nou tun. Au cheltuit peste 34.000 de euro pentru logo-ul 

Aeroportului din Iași. Din păcate, după momentul prezentării fastuoase, noua 

identate vizuală a stârnit o sumedenie de reacții, mai ales negative. 
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Specialiști în marketing și comunicare au precizat că logo-ul pare plagiat al unei 

mărci din cadrul companiei Decathlon, iar mulți alții au afirmat că acesta este 

minimalist și superficial, nejustificând în niciun mod uriașa sumă cheltuită. 

 

Am impresia că retrăim niște vremuri de tristă amintire. Cu siguranță că ieșenii 

vor decide dacă acest nou brand nu va avea soarta ‘’frunzei’’ lui Udrea, cel mai 

scump și ineficient logo de țară produs vreodată. 

 

Motivat de aceste aspecte și pentru o edificare în spiritul transparenței și al 

bunei gestionări a banului public, vă rog să declanșați o verificare la Aeroportul 

Internațional Iași prin Serviciile de integritate din cadrul Corpurilor de control 

ale celor două ministere pentru a afla modul în care a fost cheltuită suma de 

peste 34.000 de euro. 

Aștept cu mult interes o anchetă transparentă și obiectivă. Vă mulțumesc. 

Solicit răspuns scris. 

 
Cu deosebită consideraţie, 

Senator PSD 
Maricel POPA 
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